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Eventor World 使用原則 

 

 
香港定向總會執委會決定，屬會及附屬屬會在 Eventor World 上刊登活動須符合以下原則： 

i. 該活動須為公開活動； 

ii. 該活動須以定向運動為主體； 

iii. 該活動的地點是香港； 

iv. 申請人須為香港定向總會的註冊屬會或附屬屬會； 

v. 該活動須由申請人主辦； 

vi. 活動聯絡人須為香港定向總會的個人會員； 

vii. 申請人須保持該活動在 Eventor World 上的資料正確及最新； 

viii. 未能符合上述條件的活動須預先諮詢總會； 

ix. 所有 Eventor World 的使用者必須誠實使用此平台。任何人惡意，或以非指定用途使

用任何功能，香港定向總會將保留追究權利。 

 

如果擬舉辦的活動符合上述所有要求，屬會及附屬屬會可自行於 Eventor World 刊登及管理。

以上原則將會試行一年，並會適時再作檢討。 
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Principle of using Eventor World 

 

 
The executive committee of the Orienteering Association of Hong Kong has decided, events posted on 

Eventor World by OAHK affiliate club and associated club shall fulfil the following requirements: 

i. The event shall be opened to public; 
 

ii. The event is orienteering in nature; 
 

iii. The event is held in Hong Kong; 
 

iv. The applicant shall be a registered OAHK affiliate club or associated club; 
 

v. The event shall be organised by the applicant; 
 

vi. The contact person must hold valid OAHK membership; 
 

vii. Event information on Eventor World must be kept up to date; 
 

viii. Consultation shall be made for any exceptional cases; 
 

ix. All users of Eventor shall use this platform honestly in good faith and for proper purpose. The 

OAHK reserves all its rights to take action, including legal action, against any user found to have 

used this platform for an improper purpose or to further any malicious and/or illegal acts. 

 
 

If the planned event meets all the requirements stated above, affiliate club or associated club may post 

and manage the event on Eventor World. The above principals will be effective for 1 year and may 

subject to revision. 
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